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 الرّؤية 

الدّوحة إلى تمكين طلّّبها من تحقيق مستويات عالية من النّموّ الأكاديميّ والرّفاه  –تسعى أكاديميّة قطر  

نفتحين على العالم ثقافتهم المحلّيّة ومالشّخصيّ ليصبحوا مواطنين مسؤولين متجذّرين في    

Vision 

Empowering students to achieve high levels of academic growth and personal wellbeing and 

to be responsible citizens who are locally rooted and globally connected. 

September 7th  

Online  Curriculum Event at 6pm.  
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م اعال المدير رسالة    

 
 

 

 

الكرام الأمور أولياء , 

 

استقروا قد  أطفالكم أن  ذلك، من والأهم الدراسي، العام إيقاع إلى العودة في بدأتم قد  تكونوا أن أرجو  

يبذل الذي الكبير المجهود بالتأكيد  شهدت لقد  . الجديدة الدراسية سنتهم  في بالراحة ويشعرون جيدًا  

حاليًا أقوم .المدرسة  إلى ةبالعود سعداء الطلاب رؤية وأيضًا معلمينا قبل من الدراسية الفصول في  

المراحل هذه  طلاب مع التفاعل بفرصة  تمامًا استمتعت وقد  العام هذا 12 و 11 الصفين طلاب بتدريس  

التي بالفرصة يزدهرون وأنهم شخصيًا المدرسة إلى بالعودة سعداء بأنهم كبير انطباع ولدي العليا  

4 المرحلة إلى الانتقال حول قريبًا  الحكومية اتالإعلان  من المزيد  هناك يكون أن نأمل .عليها يحصلون  

المدارس في القيود من المزيد  ورفع . 

أعراض بعض عليهم بدت إذا المدرسة إلى أطفالكم إرسال بشأن الشديد  الحذر توخي منكم أطلب أن أود  

تضحي  حتى الظروف هذه في المنزل في الأطفال يبقى أن جدًا المهم من يرام؟ ما على ليسوا أنهم أو  

من .آمنًا مجتمعنا على للحفاظ وسعنا في ما كل بذل إلى بحاجة نحن .كوفيد  أعراض من يعانون لا أنهم  

أخرى مرة  يتراجع البلاد في الحالات عدد نرى أن الجيد  . 

أسرتكم مع سعيدة أسبوع نهاية عطلة لكم أتمنى . 

 

الأماني أطيب ، 

 
 
 

 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 

Director’s Message 

 
 

Dear Parents, 

 

 

I hope that you are beginning to get back into the rhythm of 

the school year – and, more importantly, that your children 

have settled in well and are feeling comfortable in their new Grades. I have certainly 

sensed that a lot of good work is being done in the classrooms and also that the 

students are pleased to be back in school. I am currently teaching classes in Grades 11 

and 12 this year and have thoroughly enjoyed the opportunity to engage with our 

students. With these senior Grades, I do very much get the impression that they are 

delighted to be back in school in person and are thriving on the opportunity which they 

are getting. Hopefully, there will be further government announcements soon about 

the move to Phase 4 and the further lifting of restrictions in schools. 

Please can I ask you to be very cautious about sending your children to school if they 

are beginning to show any signs of being unwell? It is so important that children stay 

at home in these circumstances until it is clear that they do not have Covid symptoms. 

We need to do all that we can to keep our community safe. It is good to see the number 

of Covid cases in the country falling once again. 

Have a good weekend with your families. 

 

Best wishes, 

 

Stephen Meek 
 
 
 



 

 

 
 

 
 

 
 
 
 

الابتدائية المدرسة مدير  رسالة

 

 أولياء الأمور الكرام،

 لمدرسة واستقر فيها الطلاب من النّاحية الاجتماعية والعاطفية.سبوع الثاني لها قد مرّ الأ

 أيام   وحتى الصف الخامس على مدار يحضر الطلاب إلى المدرسة من مرحلة التمهيدي  

 من خلال تناوب المجموعات أ وب ، يسعدني تلقي ملاحظاتكم من وجهة نظركم حول هذة  

التركيز على التعلم لطلاب والفصول كما ويتم  أيضا  الخطة.من جانبنا ، تتم تهيئة ا

نشكركم على ثقتكم في أرسال أطفالكم للمدرسة و نرجو أن   حضور الطلاب للبنى المدرسي ارتفع خلال هذا الأسبوع ويتزايد بشكل يومي. 
التواصل مع جميع العلائلات ، وتم تشجيعهم  تتواصلوا معنا  إذا كانت لديكم أية أسباب تمنعكم من ذلك. خلال الأسبوعين الماضيين قمنا ب

على إرسال أطفالهم إلى المدرسة ، لأننا نعتقد أن هذا هو أفضل مسار تعليمي لهم

ن زء من الخطة الاستراتيجية للمدرسة لهذا العام هو توسيع معرفتنا ومهاراتنا في ممارسات التقييم. سيشمل ذلك كيفية التخطيط للتمييز بيكج
دمج أهداف الطلاب وكيفية استخدام البيانات وتصنيف عمل الطلاب وتقديم الملاحظات لهم. إن بعض ممارسات التقييم في  عمل الفصل و
ازة، وبدورنا نرغب في مشاركتها  معكم من أجل نهج متسّق لكن  قبل الشروع في ذلك قمنا نحن فريق الإدارة بحضور ورشة  المدرسة ممت

  م  الجديدة مما سيعمل على توحيد تلك الممارسات الداخلية في المدرسة  بما ينسجم مع رؤية ورسالة المدرسة.تدريبية لمعرفة ممارسات التقيي

.  سبتمبر الساعة  المزيد حول كيفية القيام بذلك : يسرنا دعوتكم لحضور جلسة تعريفية عن المناهج وكيفية التقييم ، يوم لمعرفة   مساء 

ط من أسرة الطفل  اشيا مع الاجرءات الاحترازية نرجو منكم الالتزام بعدم دخول المبنى والتجمع بدون داع. نرجو أن يقوم شخص واحد فقمت
 بتوصيل الأطفال في مرحلة الحضانة وما قبل الروضة.  

إليكم رابط طلب الزي المدرسي:    نشكركم على حرصكم على أرسال أطفالكم وهم يرتدون الزيّ المدرسي الكامل مع الحذاء الأسود، 

الدوحة   -كتيب الزي الموحد لأكاديمية قطر

   يرجى إدخال رمز المدرسة 

ا النقر على الرابط لعرض الكتالو ت إضافية بهدف الطلبج ،وعرض القطع الجديدة الاختيارية ومعلومايرجى أيض 

 ؟

البريد الإلكتروني لتواصل عبر أو ا - دة إضافية ، يرجى الاتصال بالسيد نوشادى أي مساعللحصول عل

 

يوم الأحد مرة أخرى أأتطلع إلى الترحيب بالمجموعة 

 أتمنى لكم عطلة نهاية أسبوع رائعة

 ماري جرين 
مدير المدرسة الابتدائية 

 
 
 
 
 

https://heyzine.com/flip-book/518ebd35b6.htm
https://drive.google.com/drive/folders/1K_23rnOmv1NK9LcI7fLIcpsNZ7PrIuQr؟usp=sharing
https://drive.google.com/drive/folders/1K_23rnOmv1NK9LcI7fLIcpsNZ7PrIuQr؟usp=sharing
mailto:nvaliyakath@qf.org.qa


 

 

 
 
 
 
 
 

 

Principal’s message 
 
 
 
  

Dear Parents, 

 

It has been another week of settling into school from a social and  

emotional aspect. The KG – G5 curriculum has ran its 10 day course 

of A/B days. I would appreciate your feedback on how it has gone  

from a family point of view. From our side, the classes are settled and learning is focused. 

 

I mentioned this week that student attendance is high on campus and is growing daily. Thank you for 

your trust in returning to campus and contact us if you have any issues as to why you cannot do that. 

We have spent these last couple of weeks phoning families, encouraging them to send their children 

to school, as we believe that this is the best learning pathway for them. 

 

Part of the school strategic plan this year is to broaden our knowledge and skills in our Assessment 

practices. It will involve how we plan to differentiate the classroom work that we set, how we 

integrate student goals into that, how we use data and how we mark students work and give them 

feedback. We have some excellent practice within our school, and we wish to share it out for 

consistency of approach. Before we embark upon this, myself and the Pedagogical Leadership Team 

(PL) participated in internal training on Assessment this week. This aligned our practice with each 

other and our Vision & School Mission. 

 

To learn more about how we do this, here’s another reminder that we would like to see you online at 

our Curriculum Event on September 7th at 6pm.  
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 

 

We wish to avoid unnecessary groups forming in school, so please adhere to the school rules on 

Covid restrictions and do not enter the building unnecessarily. Our request is that one adult per 

family, for Preschool and KG, drop off the children. 

The children are looking so smart in their uniforms and black shoes, thank you. Here are the links 

and code again to order any last- minute items. 

Qatar Academy Noble House Uniform Brochure: 

https://heyzine.com/flip-book/518ebd35b6.html 

Document in the link is protected by school code: INT18759 

  

Also please click the link to view the catalogue, new product sheet of optional uniforms and additional 

information for ordering purpose: 

https://drive.google.com/drive/folders/1K_23rnOmv1NK9LcI7fLIcpsNZ7PrIuQr?usp=sharing 

  

For any additional assistance please contact QAD focal point, Mr. Noushad - Mob 55159761, E-mail: 

nvaliyakath@qf.org.qa  

  

I am looking forward to welcoming Group A on Sunday again. 

 

Have a super weekend. 

 

Marie Green 
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